
 
 

Zápis z jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  4.4.2024 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí, 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka Jansová, Renáta 

Typlová, Václav Křepelák 

OMLUVENI:   

HOSTÉ:   

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Lenka Jansová 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- P.Droznová – hrací čas elévek 

- T.Faltejsek – Tomáš Vidlák, FBC Dobré 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- Schválena Lenka Jansová 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová zaslání Nastavení práce redaktora na VV 23.02.2024 ANO 

P.Droznová finalizace předpisů 01.03.2024 ANO 

P.Droznová tabulka pohárů 01.03.2024 ANO 

T.Faltejsek termíny Dovednostních dnů 01.03.2024 ANO 

O.Laška stanovení termínu pro stáž 01.03.2024 NE 

L.Jansová stanovení termínu pro stáž 01.03.2024 NE 

T.Faltejsek nová správa Instagramu 01.03.2024 ANO 

L.Jansová mail na oddíly – anketa 01.03.2024 ANO 

P.Droznová odeslání na oddíly – anketa 04.03.2024 ANO 

L.Jansová zpracování podkladů pro dotaci – anketa 10.03.2024 ANO 

P.Droznová zajištění fotografa – anketa  31.03.2024 NE 

A.Jansa podání žádosti o dotaci na KHK – anketa  31.03.2024 NE 

O.Laška schůzky s oddíly pro vytvoření nového družstva 31.03.2024 Probíhá 

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 31.03.2024 NE 



 
 

T.Faltesek oslovení rozhlasové stanice 31.03.2024 NE 

všichni dlouhodobý projekt k HK kraji 04.04.2024 V řešení  

T.Faltejsek příprava a realizace semináře v rámci soustředění výběrů 30.04.2024 ANO  

 

Poznámky k úkolům: 

Stanovení termínu pro stáž  

- FbK Orlicko Třebovsko, 19.4. 

- FBK Hořice a FbC Skuteč dodají, P.Droznová následně odešle na oddíly 

Příprava a realizace semináře 

- převážně pro trenéry výběrů, školitel 

- zpětná vazba od oddílů 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Zhodnocení sezóny 23-24, práce v komisi 
T.Pokorný – jedno setkání na začátku sezóny – proběhlo on-line, hlavním výstupem 
byl sazebník pokut 

- spolupráce s KMM a KŽF na předpisech 
- LK podávala také podněty na DK 
- Pravidelná činnost v rámci koordinace a kontroly chodu soutěží 
- do příští sezóny – vyhodnotit, zda řešit záležitosti v případě anonymního podání 

o argumenty pro – ukončení podvodného jednání, potrestání viníka 
o argumenty proti – identifikace podatele – měl by si za svou stížností stát 

a podnět zaslat na přímo DK, popřípadě na sekretariát 
o dle VV převažují argumenty PRO řešení takových stížností 

• Branky s prostřední tyčí 
- Podaná stížnost ze strany oddílu DDM Nová Generace na zakázání těchto 

branek z důvodu špatného přehledu rozhodčích ohledně uznaných či 
neuznaných branek 

- ÚKOL: P.Droznová – doplnit do předpisů: doporučení o nepoužívání na 
následující sezónu, zákaz používání od sezony 2025-26 

• Změny termínů – bez návrhů na změny 

• Problémy oddílů – žádný problém nyní není v řešení 

• Pokuty – udělovány průběžně, doposud uděleno za cca 35 tis Kč 

• Kontumace – zde uvedeny kontumace včetně nedojetí k turnaji v mládežnických 
turnajích, které ovšem nejsou kontumovány 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit
#gid=1318084218 

• Předpisy soutěží – finalizace 
- P.Droznová obdržela od M.Havelky informaci, že nedojde k žádné změně 

v materiálu Soutěžní předpisy a směrnice a sekretáři mají pracovat 
s informacemi z verze od sezóny 23-24, v našem případě jsme řešili dotaz 
ohledně licence trenéra C u Ligy starších žáků u B a C družstev – požadavek 
na snížení licence na D 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218


 
 

Harmonogram přihlášek do soutěží (2024/2025) 
18. 04. 2024 návrh systému soutěží – xls tabulka pro kontrolu 

03. 05. 2024 struktura soutěží – xls tabulka, podklad k přihláškám 

03. 05. 2024 zadání soutěží 2024/25 ve FISu; včetně nahrání předpisu soutěže 

08. 05. 2024 zadání postupů a sestupů ve FISu 

08. 05. 2024 zadání pokut ve FISu 

13. 05. 2024 výsledky soutěží – xls tabulka, podklad k přihláškám 

14. 05. 2024 otevření systému přihlášek ve FISu 

15. 05. 2024 odeslání informací k přihláškám oddílům 

30. 05. 2024 uzavření systému přihlášek 

31. 05. – 09. 06. 2024 FINÁLNÍ ZAŘAZENÍ DRUŽSTEV DO SOUTĚŽÍ 

10. 06. 2024 začátek platby startovného 

13. 06. 2024 losovací aktiv Livesport Superligy 

16. 06. 2024 losovací aktiv celostátních soutěží 

18. 06. – 30. 06. 2024 rozmezí termínů losovacích aktivů regionálních soutěží 

30. 06. 2024 nejzazší termín pro úhradu platby startovného 

 

- R.Typlová a O.Laška by uvítali změnu počtu hráčů u Ligy starších žáků 
v případě nástupu z jiné soupisky, 2+1 by navýšili na 4+1 nebo zrušili i 
v návaznost na zrušení MČR – muselo by dojít ke změně Soutěžního řádu 

- O.Laška navrhuje změnu bodování u košových soutěží juniorů, dorostenců, 
starších žáků – důvodem je větší vyrovnanost soutěže 

o VV tento požadavek schválil  
o ÚKOL: P.Droznová upraví v předpisech soutěží 

- Úprava hracího času u elévek a mini žákyň – dojde k upravení hracího času na 
1x15´stejně jako v soutěžích elévů 

o ÚKOL: P.Droznová upraví v předpisech soutěží 

• MČR – T.Faltejsek pohovořil o zrušení, kluby mají zájem v podobném turnaji dále 
pokračovat 

• Poháry – vytvořena tabulka a harmonogram předání, členové VV převzali poháry a 
zajistí distribuci dle harmonogramu 

• Termín losovacího aktivu 

• Celostátní losovací aktiv je 16.6. 

• Termín předběžně 25.-26.6., bude stanoveno dle rozpisu na ODM  
 

6.2. Komise mládeže 

• Zhodnocení sezóny 23-24, práce v komisi 
T.Faltesek 

- Setkání on-line 2x 
- Další on-line setkání naplánováno na 8.4. od 21:00 hodin, kdy hlavním tématem 

budou Dovednostní dny a seminář pro trenéry v rámci soustředění výběrů 
- Jedno společné zasedání v rámci komisí – v listopadu 
- Práce členů v komisi zastává hlavně T.Faltejsek a členové komise nepracují dle 

představ z důvodu vlastního vytížení 
- Bylo by potřeba změnit nastavení komise, popř. oslovit další možné členy, kteří 

by měli zájem se zapojit aktivněji 



 
 

• Tréninky výběrů – u chlapců zrušení termínu před MČR (2.5), místo toho 17.4. 
v Kuklenách – proběhne přátelské utkání mezi výběry 

• Dovednostní den – 18.5. - dívky, 19.5. - chlapci  
- ÚKOL: P.Droznová - poptat Duklu nebo Sokol v Pardubicích 

• Příprava soustředění – běží dle plánu 

• Přípravné turnaje – Nisa se kryje se setkáním regionálních předsedů, holčičí týmy 
zvažují turnaj v Ostravě 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Zhodnocení sezóny 23-24, práce v komisi 
V.Křepelák 

- Celkově zatím hodnotí sezónu z pohledu KRD za úspěšnou 
- Je spokojený s každým jednotlivým členem KRD a s jeho prací. Každý člen má 

jasně definovanou svou náplň práce, kterou dle jeho názoru odvádí s velkým 
nasazením a s celkovou podporou pro rozhodčí, delegáty i samotný region 

- Setkání jsou 3x ročně 

• Proběhlé akce a úkony 

• Stížnost na rozhodčího Ondřeje Picka – stížnost podána p. Petrem Sejkorou z 
družstva FBC Sion na rozhodčího Ondřeje Picka za jeho nevhodné chování před 
začátkem turnaje 2. ligy dorostenců, kdy prohodil nemístnou poznámku ohledně 
nesympatií k družstvu FBC Sion a následně také p. Sejkora rozporoval nějaká 
rozhodnutí Ondřeje i přímo v zápase => p. Sejkora byl kontaktován nejprve 
telefonicky a následně mu byl zaslán ještě písemné vyjádření emailem. Na zprávu 
již V.Křepelák nedostal zpětnou vazbu, bere tedy za vyřešené. V.Křepelák dále 
mluvil také telefonicky s Ondřejem Pickem, kterého upozornil, že si takové chování 
z pozice rozhodčího nesmí dovolit. 

• Osvěta rozhodčích pro správný postup při udělení trestu pro hráče nebo RT, který 
by v zápase vedl k udělení TDKU – rozhodčí neznali přesný postup pro tento 
případ. Aleš Jansa poslal na všechny rozhodčí z regionu e-mail, kde na situaci 
upozornil a přiložil do přílohy emailu dokument týkající se této problematiky. 

• Postupové školení rozhodčích C-D – vzhledem k počtu 15 rozhodčích, kteří 
teoreticky mohou na školení přihlásit, budou vypsány dva termíny v rámci dubna, 
května. Školitelé Aleš Jansa a Václav Křepelák. 

• Zakončení sezóny – 18. - 19. 5. 2024 

• Podněty, návrhy, připomínky 

• Kontrola totožnosti – Zavedení povinné kontroly totožnosti od sezóny 24-25, bez 
výjimky. 

 
6.4. Komise ženského florbalu 

• Zhodnocení sezóny 23-24 
O.Laška 

- Nestihlo se tolik setkání, jak bylo v plánu, O. Laška není spokojen s fungováním 
komise 

- Proběhlo jedno on-line setkání a jedno společné v rámci všech komisí 
- Chybí podněty od členů 
- V plánu setkání před VH se všemi členy, změna v rámci úkolování 

• R.Typlová – obrátili se na ní dva členové s pocitem, že jsou z činnosti komise 
vynecháváni, nedostávají se k nim informace a mají pocit zbytečnosti, R.Typlová 



 
 

doporučila, aby byli členové KŽF pravidelně informováni. Dále je přesvědčená, že 
podněty a zadání mají jít od předsedy komise, nikoliv opačně. 

• Úkoly – především seminář trenérů, KTM – propojení, nastavení soutěží 

• Seminář  
- zpracovaný návrh semináře odeslán na Jana Třískalu 
- navržené tři květnové termíny, v místě Dopravní univerzity Pardubice 

• Schůzky s oddíly 
- IBK Holice – elévky – schůzka proběhla za účasti Tomáše Faltejska, Lukáše 

Dědiče, Ondřej Lašky a Jana Černého. 
o Prodiskutovali náročnost této soutěže, potřeby klubu, zkušenosti Jana 

Černého nejen s touto soutěží, ale celkovou prací s dívčí složkou 
- FbC Titáni Pardubice – zatím nekontaktováno 
- Tatran Hostinné – schůzka bude naplánovaná v příštím týdnu 
- TJ Baník Žacléř – schůzka domluvena v sobotu 6.4.  

• Stagnující oddíly 
- TJ Lanškroun – komunikace a specifikace základních problémů klubu, nejvíce 

je trápí, že nemají vlastní velkou halu, dále ne příliš vhodné časové termíny pro 
některé kategorie, problémy s trenéry. Návrhy na zlepšení nebo na spolupráci 
mezi okolními oddíly.  

- Sokol Chrudim – schůzka při florbalovém turnaji 2. ligy dorostenců s předsedou 
klubu. Probrání nynější situace, zjištění, jak je na tom stavba haly, která teď 
momentálně nejvíce brzdí zvětšení oddílu. Ale klub se chce rozvíjet a sbírají 
nové informace a zkušenosti. Další setkání naplánované na květen. 

• Míchačka – ÚKOL: O.Laška – poptat cenu a možnost zpracování triček 
 

7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 
7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

• Tomáš Doubek – pomoc v rámci sociálních sítí 

• Spolupráce bude od 1.7., výpomoc možná už v červnu 

• K 30.6. ukončení spolupráce s K.Jirčíkovou 
 

8. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

• Aktualizace rozpočtu 2024 

• VV informován 
 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• Řízení regionu – T.Pokorný: z dlouhodobého hlediska by bylo možné přidat jednoho 
zaměstnance, možnost otevření tématu na setkání hejtmanů 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• Řešeno na minulém setkání, podrobné zhodnocení na příštím setkání 



 
 

• R.Typlová - Hejtmanky navštívily také hejtmana Pardubického kraje, přislíbena částka 
až 100.000 Kč jako podpora na činnost (pravidelně každý rok) 

• ÚKOL: A.Jansa: Zaslání žádosti začátkem května  

• Možno využít na ženský seminář, vzdělávání rozhodčích, míchačka, cestovné 
delegátů,… 

• L.Jansová – HK kraj – bylo by dobré vymyslet dlouhodobý projekt 

• R.Typlová navrhla projekt se zaměřením na trenéry případně lze zahrnout i 
rozhodčí – zahraniční stáže pro trenéry regionu s jakoukoli licencí, převážně D a C. 

• V dubnu bude vyřešena dotace z PA kraje a do léta pak RVV předloží projekt pro 
HK kraj 

 

11.  Disciplinární komise 

• Informace z řízení 

• Zahájení dalších dvou případů – TJ Lanškroun – neoprávněný nástup hráčky 
v Pardubické lize, FbC Hradec Králové – nesportovní chování hráče 2. ligy juniorů 

• DK řeší v letošní sezóně velký nárůst případů 
 

12.  Různé 

12.1. Valná hromada – průběh  

• povede R.Typlová, anketa – povede L.Jansová, předcházet bude ještě slavnostní 
předání pohárů 

• ÚKOL: předsedové komisí – do 15.4. zašlou P.Droznové zprávu komise – nutné 
podklady k VH 

• Dopis členům RVV ohledně blížících se RVH 

• VV vzal na vědomí 
 

12.2. T.Faltejsek – požádal o projednání zaslaného podnětu na zahájení řízení na celostátní 

Disciplinární komisi na T.Vidláka (FBC Dobré), který tento podnět přeposlal T.Faltejskovi – 

důvodem je jeho nominace na delegáta RVH 2023 již zaniklým oddílem z Rokytnice v OH 

• T Faltejsek – je přesvědčený, že témata ohledně VH 2023 jsou již uzavřena a vadí 
mu, že toto může přinést pouze negativní emoce ze strany oddílů. Je si vědom všech 
pochybení, která na RVH 2023 byla, ale již nechce toto téma řešit. 

• R.Typlová - nečekala, že něco z týkající se loňské RVH půjde na DK. Pro RVV je téma 
RVH 2023 uzavřená, o tomto RVV jednal na svých jednáních. Nemá žádné oficiální 
informace, jedná se o kroky celostátního úseku. Pokud budou dotazy ze strany oddílů 
k tomuto tématu na RVH, odkáže na přítomné zástupce ČF.  

• V. Křepelák – také netuší důvod pro otevírání tohoto tématu 

• T.Pokorný – čekalo se na závěry ORK, které nepřišly a nerozumí důvodu pro otevření  

• L.Jansová – zajímalo by jí, jestli je nějaká možnost předejít zahájení, např. vzájemnou 
komunikací 

• RVV nemá žádné bližší informace k tomuto podnětu a RVV tento krok nechápe. RVH 
2023 je pro vedení regionu již uzavřená záležitost, výsledky voleb byly akceptovány 
členy VV ihned na prvním společném jednání (18-04-12). Všichni členové chtějí 
pracovat a nechtějí se již touto minulostí dále zabývat. 

 

13. Termín příštího jednání: 24.4.2024, po skončení VH 

 



 
 

 

14. Úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

O.Laška stanovení termínu pro stáž 10.04.2024   

L.Jansová stanovení termínu pro stáž 10.04.2024   

P.Droznová odeslání informace o stážích 11.04.2024   

P.Droznová doplnění předpisů soutěží -  12.04.2024   

  - branky, kvalifikační body, hrací čas u elévek     

P.Droznová poptat haly na Dovednostní dny 12.04.2024   

P.Droznová zajištění fotografa na VH 12.04.2024   

A.Jansa podání žádosti o dotaci na KHK – anketa  12.04.2024  

O.Laška trička na Míchačku 12.04.2024   

Předsedové zprávy komisí 15.04.2024   

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 24.04.2024   

T.Faltejsek oslovení rádiové stanice 24.04.2024   

všichni dlouhodobý projekt podaný k HK kraji 24.04.2024   

A.Jansa dotace k PA kraji 07.05.2024   

 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

Jednání ukončeno ve 12:30 hodin 

Byly podepsány bezhotovostní CP. 


